
Referat af generalforsamling i Grundejerforeningen Skibsegen 2022 

Mødet afholdt i Borupgårdskolens kantine 15. marts 2022 

 

1. Valg af dirigent 

Lennard Nielsen blev valgt (referent Johnny Bidstrup) 

 

2. Formandens beretning 

Formandens beretning er vedlagt som særskilt bilag. 

Beretningen gav anledning til debat om problemerne i forbindelse med salg af 

nytårsfyrværkeri på Kjeldsbjerggaards område – f.eks. problemer med 

fremkommelighed, parkering og efterfølgende vedligehold af vejen og rabatter. Som 

nævnt har der været en god dialog med ejeren af krudtteltet, som betaler for udbedring 

af rabatterne. 

Endvidere har der været kontakt til kommunen. 

Endvidere var der spørgsmål om sikkerhedskrav og indhegning af søen på det grønne 

område ved containerne. Området tilhører Kjeldsbjerggaard. 

Endelig opfordring til bestyrelsen om endnu engang at indskærpe højre vigepligt på 

vejene samt at overholde gældende hastighed. 

Bestyrelsen blev af generalforsamlingen opfordret til at udarbejde et oplæg til, hvilke 

tiltag der kan tages på Skibsegen for at reducere farten – dette oplæg skal fremlægges 

på næste års generalforsamling for drøftelse og eventuel beslutning. 

Det blev drøftet, om der kan laves en midlertidig udlægning af flytbare vejbump i løbet 

af året, så resultatet heraf kan indgå i bestyrelsens oplæg om fartdæmpende 

foranstaltninger. 

Beretningen blev herefter godkendt. 

 

3. Kassereren fremlægger regnskab for 2021 

Ole Holde fremlagde foreningens regnskab for 2021, som var udsendt til medlemmerne 

sammen med indkaldelse til generalforsamlingen. 

Der blev spurgt om foreningens aftale om vintervedligeholdelse. Foreningen indgår 

etårige bindende aftaler – næste aftale indgås for vinteren 2022 / 2023. 

Regnskabet blev herefter godkendt. 

 

4. Behandling af indkomne forslag 

Der var ikke indkommet forslag. 

 

5. Fremlæggelse af budget for 2022 samt fastsættelse af kontingent 

Ole Holde gennemgik budgettet. 

Der blev spurgt om, hvorfor der var afsat 10.000 kr. til Plejeplan, når der i Plejeplanen 

kun er afsat 3.000 kr. Bestyrelsen oplyste, at der muligvis ikke er behov for hele 

beløbet, og at der er et ”hængeparti” fra 2021 om fældning af træer ud for nr. 60 – 64. 

Endelig var der bemærkninger om foreningens formue er stor nok. 

Ole Holde oplyste, at beløbet dækker behovet. 

Budgettet blev herefter godkendt og dermed et kontingent på 2.500 kr. pr. husstand. 

 

6. Valg 

• Ole Holde blev genvalgt som kasserer for 2 år 

• Johnny Bidstrup og Michael Bender-Pedersen ønskede ikke genvalg – i stedet 

blev Sascha Kofod Eggli og Lars Ludwig Nielsen valgt for 2 år 

• Kristine Bach Carlsen blev valgt som suppleant for 1 år 

• Henrik Pilvad blev valgt som revisor for 1 år 

• Lennard Nielsen blev valgt som revisorsuppleant for 1 år 

 

7. Eventuelt 

Formanden takkede de afgående bestyrelsesmedlemmer for et godt samarbejde. 

 

Der var en kort debat om støj og lys fra fjernvarmeværket samt den øgede trafik i 

forbindelse med Sundhedshuset. Bestyrelsen har ikke været involveret i den anledning. 

 



 

 

 

 

 

Lennard Nielsen, dirigent 
Referat: Johnny Bidstrup 

16. marts 2022 


